

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB INTERNATIONAL HOTELS Date: 14-12-2021 11:10:41 AM Subject: Appointment of a representative for a member of th</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: العربية الدولية للفنادق التاريخ: AM 11:10:41 2021-12-14 الموضوع: تعيين ممثل لعضو مجلس الادارة</p>
<p>Please note that The Arab Investment Co decided to name Mr. Khalid Saleh Brahim Al Zugaibi to represent the company in our board of directors replacing Mr. Fahad Bashar Abdallah Al Shibl effective Dec 12 2021</p>	<p>يرجى العلم بان عضو مجلس الادارة السادة الشركة العربية للاستثمار قد قررت تعيين السيد خالد بن صالح بن براهم الزغبي كممثل للشركة في عضوية مجلس الادارة بدلا من السيد فهد بن بشار بن عبد الله الشبل اعتبارا من 12/12/2021</p>
<p>12-12-2021</p>	<p>12-12-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wael hazbon issa hazbon</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wael hazbon issa hazbon</p>